



WISe: Youth

តើ WISe គឺជាអ្វី?

WISe គឺជាវិធីសាស្ត្រថ្មីមួយដើម្បីជួយដល់យុវជនដែលមានបញ្ហាប្រឈមផ្នែកសុខភាពខ្លួនរក្សាល ឲ្យទទួលបានភាពជោគជ័យនាពេលខ្លះ នៅសាលារៀន និងនៅក្នុងសហគមន៍។ តាមរយៈ WISe យុវជនទទួលបានការព្យាបាល និងសេវា និងការគាំទ្រផ្សេងៗទៀតដើម្បីជួយឲ្យពួកគេឈានទៅសម្រេចគោលដៅរបស់ពួកគេ។ WISe ប្រើប្រាស់វិធីសាស្ត្រជាក្រុមមួយ ហើយយុវជនដែលចូលរួមនៅក្នុង WISe មានក្រុមការងារមួយក្រុមដែលធ្វើការជាមួយពួកគេ និងជួយសម្របសម្រួលផ្នែកសេវា និងការគាំទ្រនានា។

តើ WISe មានភាពខុសប្លែកពីសេវាដទៃទៀតយ៉ាងដូចម្តេចខ្លះ?

មតិយោបល់ និងជម្រើសរបស់យុវជន

ក្រុមការងារ WISe ទទួលស្គាល់ថា យុវជនចាំបាច់ត្រូវតែមានមតិយោបល់ និងជម្រើសនៅក្នុងការព្យាបាលរបស់ពួកគេ។ នេះមានន័យថាយុវជនត្រូវបានផ្តល់ជូននូវព័ត៌មានដែលពួកគេត្រូវការដើម្បីទទួលបានការផ្តល់អំណាចជូនពួកគេនៅក្នុងការសម្រេចជំរើជម្រើសនានាដែលពាក់ព័ន្ធនឹងការថែទាំ និងការព្យាបាលរបស់ពួកគេនៅក្នុងដំណើរការរបស់ WISe។

កំណត់ និងសម្រេចគោលដៅផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នក

ដោយមានការគាំទ្រពីក្រុមការងារ WISe របស់អ្នក អ្នកនឹងធ្វើការកំណត់គោលដៅផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នក ហើយបន្ទាប់មកទៀត អ្នកនឹងបង្កើតផែនការមួយដើម្បីសម្រេចគោលដៅទាំងនោះ។

អបអរសាទរចំពោះចំណុចខ្លាំងរបស់អ្នក

ក្រុមការងារ WISe របស់អ្នកពង្រឹងអ្វីដែលកំពុងតែដំណើរការបានយ៉ាងល្អនៅក្នុងជីវិតរបស់អ្នក និងអ្វីដែលអ្នកពូកែធ្វើ ក្រុមការងារនេះមិនមែនគ្រាន់តែជួយអ្នកចំពោះបញ្ហាប្រឈមនានាដែលអ្នកកំពុងតែប្រឈមមុខជាមួយវានោះទេ។

ទទួលបានជំនួយនៅពេល និងនៅទីកន្លែងដែលអ្នកត្រូវការវា សេវានៅពេលមានវិបត្តិរបស់ WISe អាចស្វែងរកបាន 24 ក្នុងមួយថ្ងៃ 7 ថ្ងៃ ក្នុងមួយសប្តាហ៍។ អ្នកនឹងអាចទទួលបានជំនួយនៅពេលលំបាកពីអ្នកណាម្នាក់ដែលយល់អំពីស្ថានភាពរបស់អ្នក និងអាចមកកាន់ផ្ទះ សាលារៀនរបស់អ្នក ឬកន្លែងណាមួយដែលមានជាសុខភាពបំផុត។

តើអ្នកណាខ្លះអាចទទួលបាន WISe?

ដើម្បីទទួលបាន WISe អ្នកត្រូវតែមានអាយុក្រោម 21 ឆ្នាំ និងមានសិទ្ធិទទួលបាន Medicaid។

យុវជនណាម្នាក់ដែលមានអាយុលើសពី 13 ឆ្នាំអាចស្នើសុំការត្រួតពិនិត្យ WISe ដើម្បីមើលថាតើពួកគេមានសិទ្ធិទទួលបានដែរឬទេ (ប្រសិនបើអ្នកមានអាយុក្រោម 13 ឆ្នាំ អ្នកត្រូវការការអនុញ្ញាតពីមាតាបិតា ឬអាណាព្យាបាលរបស់អ្នក)។ អ្នកក៏អាចស្វែងរកព័ត៌មានអំពី WISe និងសេវា និងការគាំទ្រផ្នែកសុខភាពខ្លួនរក្សាលផ្សេងទៀត ដែលអាចស្វែងរកបាននៅក្នុងតំបន់របស់អ្នកនៅទីនេះបានផងដែរ៖

<https://www.hca.wa.gov/wise-overview> ឬតាមរយៈការហៅទូរស័ព្ទដោយឥតគិតថ្លៃទៅកាន់ខ្សែទូរស័ព្ទផ្តល់ជំនួយសម្រាប់ការជាតិដំដី តាមរយៈលេខ 866-789-1511។

WISe គឺជាវិធីសាស្ត្របែបប្រពលកម្ម និងគ្រប់ជ្រុងជ្រោយមួយនៅក្នុងការចូលរួមជាមួយបុគ្គលដែលមានគម្រោងសុខភាព (ជាទូទៅបំផុត គឺកុមារយុវជន និងគ្រួសាររបស់ពួកគេ) ដូច្នេះពួកគេអាចរស់នៅនៅក្នុងផ្ទះ និងសហគមន៍របស់ពួកគេ និងយល់ដឹងអំពីសេចក្តីសង្ឃឹម និងសុបិន្តរបស់ពួកគេ។

តើអ្នកមានបំណងចង់ចូលរួមដែរឬទេ?

មតិយោបល់របស់អ្នកអាចជួយធ្វើឲ្យសេវាសម្រាប់យុវជនមានភាពល្អប្រសើរឡើង។ កិច្ចប្រជុំតូចមួយរបស់គ្រួសារ យុវជន និងដៃគូប្រព័ន្ធ (FYSPTs) គឺជាផ្នែកដ៏សំខាន់មួយនៃរចនាសម្ព័ន្ធអភិបាលកិច្ចដែលកំពុងតែដំណើរការដើម្បីធ្វើឲ្យប្រព័ន្ធមានភាពល្អប្រសើរឡើង។

ស្វែងយល់បន្ថែមទៀតនេះ៖ <https://www.hca.wa.gov/fysprt>